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Başkan Zeybek, “Tek dileğimiz;
Cumhurbaşkanımızın
görevine devam etmesi”
Afyonkarahisar Belediye Başkanı Mehmet Zeybek yerel ve ulusal
basın mensupları ile buluştu. Başkan Zeybek: “28 Mayıs'ta ikinci
tur Cumhurbaşkanlığı seçimimiz var. Tek dileğimiz kimsenin burnu
kanamadan, suhuletle bu seçimin atlatılması ve ülkemizin istikrarlı
bir şekilde kaldığı yerden tekrar devam etmesi yönünde gönlümüz
Sayın Cumhurbaşkanımızın devam etmesinden yanadır” dedi.

Son yıllarda kuraklık ve kamış yangınları ile gün-
deme gelen Eber Gölü baharda aldığı yağmur
yağışı ile eski günlerine kavuşmaya başladı. Gölün
kuruyan bir çok noktasında yağan yağışların ardın-
dan su birikintileri oluşmaya başlarken, gölün su
sınırlarında gözle görülür bir şekilde genişlediği
dron ile havadan görüntülendi. Eber Gölü Kılavuz
ve Rehberi Kadir Ateş, göldeki su seviyesinin geçen
yıllara göre arttığını ifade etti.>>3’TE

Eber Gölü’nde su
seviyesi yükseldi

Şuhut’ta gençlerin spor
yetenekleri keşfediliyor 7’DE7’DE

Gençlere dokunmaya, onlarla beraber
olmaya, onlara yönelik projeler üretme-
ye devam eden Emirdağ Belediye
Başkanı Serkan Koyuncu ‘nun girişimle-
riyle yapımına başlanılan ve ilçede ilk
olma özelliği taşıyan Mahmut Çorumlu
Yarı Olimpik Yüzme Havuzu, açılış için
gün sayıyor.>>7’DE

Emirdağ, yarı
olimpik yüzme
havuzuna kavuşuyor

TTAAYYTTAAKK,,  KKAAMMUU  SSEENN  AAIILLEESSİİ  İİLLEE  BBIIRR  AARRAAYYAA  GGEELLDDİİ

Mehmet Zeybek

Devrane Kafe’de düzenlenen Basın
Buluşmasına; Milletvekilleri Ali
Özkaya, İbrahim Yurdunuseven,

Hasan Arslan, AK Parti İl Başkanı Hüseyin
Ceylan Uluçay, AK Parti Merkez İlçe Başkanı
Ziya Coşkun Karadeniz, AK Parti Kadın
Kolları Başkanı Ferda Ertürk, AK Parti
Gençlik Kolları Başkanı Ethem Karahan,
Büyük Birlik Partisi İl Başkanı Veysel
Avşar, Yeniden Refah Partisi İl Başkanı
Fehmi Güray Çakır, Gazeteciler Cemiyeti
Başkanı Sezer Küçükkurt, basın kuruluş
imtiyaz sahipleri, basın temsilcileri ve
basın mensupları katıldı. Kahvaltı pro-
gramı ardından açıklamalar yapan
Başkan Mehmet Zeybek görev süresince
Afyonkarahisar’a kazandırdığı yatırımları
aktardı. Başkan Mehmet Zeybek yapılan

seçime değinerek; “Şükrediyoruz. Kazasız
belasız, kavgasız gürültüsüz bir seçimi geride
bıraktık. İnşallah 28 Mayıs'ta ikinci tur
Cumhurbaşkanlığı seçimimiz var. Tek
dileğimiz kimsenin burnu kanamadan,
suhuletle bu seçimin atlatılması ve ülkemizin
istikrarlı bir şekilde kaldığı yerden tekrar
devam etmesi yönünde gördüğümüz Sayın
Cumhurbaşkanımızın devam etmesinden
yana. Halkımız da bunu biliyor, görüyor. 28
Mayıs'ta da tercihlerini ona göre yapacakları-
na bizim şüphemiz yok. Tabi uzun süredir
sizlerle bir araya gelemedik. Neredeyse seçim
atmosferine girildiği andan itibaren gazeteci
arkadaşlarımız ve bizler tamamen sahaday-
dık. Sahanın nabzını tuttunuz, boş dur-
madınız, koştunuz, yoruldunuz” dedi.
>>HABERİN DEVAMI  SAYFA  8’DE

Milliyetçi Hareket Partisi MYK Üyesi ve
Afyonkarahisar Milletvekili Mehmet Taytak, 
Kamu Sen ailesi ile bir araya geldi. Toplantı da 
konuşan Milletvekili Taytak, “14 Mayıs’ta Erdoğan 
gitsin diye oy verenler, şimdi bu muhalefet gitsin 
diye Erdoğan’a oy verecek ve açık ara farkla
Cumhurbaşkanımız tekrar seçilecektir” dedi.
Kamu Sen İl Temsilcisi Mehmet Ali Öztürk ve yönetimi, Kamu
Sen’e bağlı sendika başkanları ve yönetimleri ile bir araya gelen
Milliyetçi Hareket Partisi MYK Üyesi ve Afyonkarahisar
Milletvekili Mehmet Taytak’a, İl Başkanı Ahmet Kahveci ve il yöne-
timi eşlik e<i. İstişare toplantısının açılış konuşmasını yapan Kamu
Sen İl Temsilcisi Mehmet Ali Öztürk, Milletvekili Taytak’a ve İl
Başkanı Kahveci’ye desteklerinden dolayı teşekkür e<i. >>5’TE
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II. Kocatepe mühendislik bilimleri
öğrenci sempozyumu başladı

22-24 Mayıs 2023 tarihlerinde gerçekleştirilecek II.
Kocatepe Mühendislik Bilimleri Öğrenci
Sempozyumunun açış oturumuna; AKÜ Rektör
Yardımcısı Prof. Dr. Yılmaz Yalçın, Mühendislik Fakültesi
Dekanı Prof. Dr. Ahmet Yıldız, Sempozyum Düzenleme
Kurulu Başkanı Arş. Gör. Enes Yıldız,  davetli konuş-
macılar İstanbul Maden İhracatçıları Birliği Yönetim
Kurulu Muhasip Üyesi Vedat Öksüz, FİGES Yönetim
Kurulu Başkanı Dr. Tarık Öğüt ve öğrenciler katıldı.

“ÖĞRENCİLERİ SEKTÖR TEMSİLCİLERİ İLE BİR
ARAYA GETİRMEYİ HEDEFLEDİK”

II. Kocatepe Mühendislik Bilimleri Öğrenci
Sempozyumunun açış konuşmasını yapan Sempozyum
Düzenleme Kurulu Başkanı Arş. Gör. Enes Yıldız, etkinlik
ile mühendislik alanındaki öğrencileri bir araya getirmeyi
ve çalışmaları sunmayı amaçladıklarını belirtti. Yıldız,
“Her ne kadar uzaktan da olsa bir araya gelmenin; bir
bilim çatısı altında birleşmenin mutluluğu içerisindeyiz.
Bugün buraya gelmemizin amacı mühendislik alanındaki
öğrencileri bir araya getirmek ve mevcut çalışmaları sun-
maktır. Ayrıca sempozyumumuzda özel sektör temsilci-
lerini de ağırlayarak özel sektör ile öğrencilerimizi bir
araya getirmeyi amaçlıyoruz” diye konuştu. Mühendislik
Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Ahmet Yıldız ise ülkelerin temel
taşlarını oluşturan birçok dokunuşta mühendislerin
katkısının olduğunu belirtti. Yıldız, şunları kaydetti:
“Gerek ekonomik ve gerekse teknolojik gelişmelerin
hızlanması açısından mühendislik eğitiminin önemi
büyüktür. Bu nedenle üniversitemiz öğrencilerini ülkem-

izin ihtiyaçları doğrultusunda yetiştirmeye çalışıyoruz.
Mühendislik eğitiminde temel dersler veriliyor. İlerleyen
yıllarda uygulamalı dersler başlıyor. Bu uygulamalarda
mühendislik öğrencilerinin iş yaşamında gerekli olacak
pratik bilgiler veriliyor. Bu pratik uygulamaları öğrenci-
lerimizin gösterebilmesi amacıyla bu yıl ikincisi düzenle-
nen sempozyumumuzu gerçekleştirdik. Mühendislik
becerilerinin yanı sıra topluma hitap etme becerilerini ve
özgüvenlerini geliştirmelerini hedef aldık. Bu sem-
pozyumda mühendislik alanında eğitim gören lisans ve
lisansüstü öğrencilerinin katılmasını planladık.” AKÜ
Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Yılmaz Yalçın konuşmasında
yüz yüze katılamayacak bir çok öğrencinin çevrim içi
ortamda çalışmalarını sunma imkanı bulacağını ifade
etti. Yalçın, “Mühendislik bilimleriyle ilgili sadece öğren-
cilerimizin sunumlarının  ve davetli konuşmacıların
konuşmasının olduğu bir sempozyum. Araştırma
görevlilerinin gayretleri ve üniversitemizin idari ve
akademik personeli tarafından desteklenen bir sem-
pozyum. Geçen sene yapılan sempozyum yüz yüze
gerçekleşti. Faydalı da oldu diye düşünüyorum. Ancak
ne yazık ki bu sene yaşadığımız deprem dolayısıyla yüz
yüze gerçekleştiremedik; belki bu da güzel bir deneyim
olacak; bunun da farklı avantajları olacak. Yüz yüze
katılamayacak bir çok öğrencimiz bu sayede çalış-
malarını sunma imkanı bulacak” ifadelerini kullandı.
Açış konuşmalarının ardından davetli konuşmacılar
İstanbul Maden İhracatçıları Birliği Yönetim Kurulu
Muhasip Üyesi Vedat Öksüz, FİGES Yönetim Kurulu
Başkanı Dr. Tarık Öğüt’ün sunumlarına geçildi.
>>İBRAHİM ARTIÇ

Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) II. Kocatepe Mühendislik
Bilimleri Öğrenci Sempozyumu çevrim içi olarak başladı.

Atıksu arıtma tesisi birliği mayıs
ayı olağan meclis toplantısı

Belediye Meclis Salonunda yapılan toplantı
2022 yılı Dönemi Kasım Ayı 2.’nci Olağan
Birlik Meclisi Toplantısı’na ait tutanak öze-

tinin okunması ile başladı. İki oturumda yapılan
toplantının ilk oturumunda; Birlik encümen
üyelerinin seçimi, birlik plan ve bütçe komisyon
üyelerinin tespiti, kamyon satın alınması, 2022
yılı mali yılı kesin hesabının plan ve bütçe
komisyonuna havalesi, Atıksu Bertaraf
Bedellerinin Plan ve Bütçe Komisyonuna Havale

Edilmesi ile 2022 yılı Birlik Faaliyet Raporu
başlıklı konular görüşülerek karara bağlandı.
İkinci oturumda ise, 2022 Mali yılı Kesin Hesabı
hakkında Plan Bütçe Komisyonu Raporunun
görüşülmesi ile Atıksu Bertaraf Bedellerinin Plan
ve Bütçe Komisyonu Raporunun görüşülmesi
oylamaya sunuldu. Meclis toplantısı, alınan
kararların hayırlara vesile olmasını dile getiren
Birlik Başkanı Mehmet Zeybek’in teşekkür etmesi
ile sona erdi. >>MEVLÜT TINAS

Emirdağ Millet Bahçesi’nde
çalışmalar sürüyor

Emirdağ Belediyesi, 300 bin metrekare alanıyla bölgenin en
büyüğü olma özelliğine sahip Millet Bahçesinde çalışmalarına

tüm hızıyla devam ediyor. Proje çalışmaları kapsamında peyzaj
ve meydan düzenlemesi yapılan Millet Bahçesi’nde; saha 

düzenlemesi, tel çit çekimi ve tai duvar çekimi gerçekleştiriliyor.
Emirdağ için cazibe merkezi olacak millet
bahçesinde çok amaçlı etkinlik alanları, gezinti,
yürüyüş ve koşu yolları, bisiklet yolları, hobi
bahçeleri, çocuk oyun alanı, spor sahaları ve mil-
let kıraathanesi gibi birçok sosyal donatı alanlar
yer alacak. Vatandaşların doğa ile iç içe birçok
aktiviteyi aynı anda yapabilecekleri cazibe
merkezi olacak Millet Bahçesinde çalışmaların
hız kesmeden devam ettiğini belirten Emirdağ

Belediye Başkanı Serkan Koyuncu: "Emirdağ
Millet Bahçemiz, şehrin gürültüsünden kurtu-
larak, rahat bir nefes almak isteyenlerin uğrak
noktası olacak. Emirdağ’ımızın çehresini
değiştirecek olan Millet Bahçemize kavuşa-
cağımız günü iple çekiyoruz. İnşallah en kısa
sürede çalışmaları tamamlayarak kıymetli
hemşerilerimizin hizmetine sunacağız."
ifadelerini kullandı. >>MEVLÜT TINAS

9. uluslararası hafta etkinliği başladı

Erasmus Cafede başlayan etkinliğe UİM Müdürü
Doç. Dr. Volkan Yüncü, Müdür Yardımcıları
Doç. Dr. Fati ̇h Güngör, Dr. Öğr. Üyesi̇ Fati ̇h

Serttaş ve Uluslararası İlişkiler Ofisi çalışanları ile bir-
likte 16 ülkeden 40 akademik ve idari personel katıldı.
Etkinliğin açış konuşmasını yapan UİM Müdürü Doç.
Dr. Volkan Yüncü, AKÜ Uluslararası İlişkiler
Uygulama ve Araştırma Merkezinin her yıl bahar
aylarında uluslararası haftaya ev sahipliği yaptığını
söyledi. Yüncü, “9.’sunu düzenlediğimiz Erasmus
Week’de Bosna Hersek, Polonya,  Portekiz, Rusya,
Yunanistan, Gana, Mauritus, Letonya gibi toplam 16
ülkeden gelen misafirlerimizi ağırlamaktan mem-
nuniyet duyduğumu ifade etmek istiyorum. Üniver-
sitemizin uluslararasılaşma çabalarına katkıda bulun-
maktan ve her birinizi üniversite yerleşkemizde ağır-
lamaktan mutluluk duyuyoruz” dedi.
AFYONKARAHİSAR’IN ÖNEMLİ LEZZETLERİNİ

BU ETKİNLİKTE BİR ARAYA GETİRECEĞİZ
Afyonkarahisar’ın Akdeniz, Ege ve İç Anadolu
Bölgelerinin iklim, bitki örtüsü ve kültür geçiş nokta-
larında yer aldığını ifade eden Yüncü,  “Kentin adı,
tıbbi amaçlı yaygın olarak yetiştirilen afyon bitkisin-
den ve siyah bir kaya üzerindeki kaleden yani
Afyonkarahisar Kalesi’nden gelmektedir.
Konuklarımızı Türkiye’nin Dünya çapında UNESCO
mirası yaratıcı gastronomi şehirlerinden biri olan
Afyonkarahisar’ın önemli lezzetleri ile bu etkinlikte
bir araya getireceğiz. Bunun yanında katılımcı üniver-
siteler arasında önemli bir iş birliği fırsatını da oluş-
turmuş olacağız” diye konuştu.

88 ÖĞRENCİMİZİ, STAJYERLİK İÇİN
İSE 35 ÖĞRENCİMİZİ GÖNDERDİK

Afyon Kocatepe Üniversitesinin yüksek kaliteli eğitim,
bilimsel ve teknolojik üretkenlik, sosyal ve ekonomik
katkı, üniversite ve sanayi iş birliği ile uluslararası
akademik çalışma vizyonuna sahip olduğunu belirten
Yüncü, şunları aktardı: “Üniversite olarak öğrencilerimizi
ülke dışında kariyer yapacak, Avrupa ve Avrupa dışı
ülkelerde çalışacak, bölgesel ve küresel ekonomik pazara
katkıda bulunacak kadar yetenekli hale getirme yolunda
pek çok faaliyet gerçekleştiriyoruz. Erasmus Ofisimiz
uluslararası ilişkiler bağlamında uluslararası değişim
programlarını Türkiye’de en verimli kullanan ofisler
arasında yer alıyor. 2022 yılında Erasmus+ programı kap-
samında öğrenci hareketliliğinde 88 öğrencimizi, stajyer-
lik için ise 35 öğrencimizi gönderdik. Ayrıca partner
üniversitelerimiz ile 2021 yılında 121, 2022 yılında 90 per-
sonel değişimi sağladık. Kurumlar arası anlaşmalar
açısından AKÜ’nün KA131 projelerinde Avrupa
ülkeleriyle 185, Uluslararası Kredi Hareketliliği, KA171
projelerinde ise Avrupa dışı ülkelerle 83 anlaşması
bulunuyor. Bu istatistikler sayesinde tüm Türk üniver-
siteleri arasında Erasmus değişimleri açısından ön
sıralarda yer alma şansını yakaladık. Bu başarıyı
önümüzdeki yıllarda da devam ettirmeyi hedefliy-
oruz.” 9. Uluslararası Hafta’nın programı hakkında
bilgiler veren Yüncü, “Bugün; üniversite ve şehir turu-
muzu gerçekleştireceğiz. Misafirlerimizin Türkiye’nin
önemli destinasyonlarından olan Pamukkale, İzmir ve
Efes gezilerine katılma şansı da olacak” dedi.
>>TUĞRUL ŞAHİN

Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Uluslararası İlişkiler
Uygulama ve Araştırma Merkezi (UİM) tarafından 

düzenlenen “9. International Week” etkinliği başladı.
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Afyonkarahisar’da bir
garip silahlı çatışma

Afyonkarahisar’da boya yapılması için otomobilini bıraktığı
oto boyacıda aracının zamanında teslim edilmemesine 

öfkelenen şahıs ile iş yeri sahipleri arasında çıkan silahlı
çatışmada 2 kişi yaralandı, 2 kişi de gözaltına alındı.

Olay Veysel Karani Mahallesi 2. Küçük Sanayi Sitesindeki
bir iş yerinde meydana geldi. Edinilen bilgilere göre, M.D.F.,
(28) isimli şahıs geçtiğimiz 20 Mayıs ta aracının boyasının
yapılması için otomobilini sanayi sitesinde bir iş yerine bırak-
tı. Dün ise M.D.F., aracını almak için arkadaşları H.K.(23),
R.A.(25) ve A.A. (32) ile iş yerine gitti. Aracın boyasının
yapılmadığını gören M.D.F., ile iş yerindeki arasında tartış-
ma yaşandı. Tartışmanın kavgaya dönüşmesi üzerine iddi-
aya göre, H.K. isimli şahıs karşı grubun üzerine tabanca ile
iki el ateş açtı. Bu sırada olayı ayırmak isteyen A.C.K. (31)
açılan ateşte yaralandı. Üzerine ateş açılan karşı gruptaki

kişilerde H.K.’nın üzerine pompalı tüfekle ateş açınca
H.K.’da yaralandı. Olayın ardından çevredekilerin haber ver-
mesi ile bölgeye polis ve 112 Acil servis ekipleri sevk edildi.
Olay yerine sağlık ekipleri yaralanan A.C.K.’yı ambulans ile
özel bir hastaneye kaldırırken, diğer yaralı H.K.’nın, ise
kendi imkanları ile Çay Devlet Hastanesine kaldırıldığı belir-
lendi. Olay sonrası harekete geçen İl Emniyet Müdürlüğü
Asayiş Şube Müdürlüğüne bağlı ekipler yaptıkları titiz çalış-
ma sonrası olaya karıştıkları belirlenen H.K. ve H.A., isimli
şahısları gözaltına aldı. Şahıslarrın işlemlerinin ardından
adliyeye sevk edilecekleri belirtildi. >>İHA

Eber Gölü’nde su seviyesi yükselmeye başladı
Son yıllarda kuraklık ve kamış yangınları ile
gündeme gelen Eber Gölü baharda aldığı yağ-
mur yağışı ile eski günlerine kavuşmaya başladı.
Gölün kuruyan bir çok noktasında yağan
yağışların ardından su birikintileri oluşmaya
başlarken, gölün su sınırlarında gözle görülür bir
şekilde genişlediği dron ile havadan görüntülen-
di. Eber Gölü Kılavuz ve Rehberi Kadir Ateş,
göldeki su seviyesinin geçen yıllara göre arttığını
ifade etti. Ateş, “Küresel ısınma başta olmak
üzere bir çok barajın su tutması nedeniyle Eber
Gölünü besleyen kaynaklar kesilmişti. Şuanda
ise yağan yağışlarla birlikte yeraltı kaynaklarının
da tekrar canlanması ile geçen seneye göre Eber
Gölü’ndeki su seviyesi arttı” dedi. >>İHA

Poşetten uyuşturucu haplar
ile ruhsatsız tabancalar çıktı
Afyonkarahisar’ın Bolvadin ilçesinde
jandarma takibe aldıkları bir şahsın
yanındaki poşet içerisinde 187 adet
yeşil reçeteye tabi uyuşturucu hap

ile ruhsatsız 2 tabanca ele geçirildi.

Olay, Bolvadin ilçesi, Dipevler köyünde meydana geldi.
Edinilen bilgilere göre, bölgede şüpheli hareketlerde bulunan
M.S., isimli şahsı takibe alan jandarma ekipleri şüpheliyi dur-
durarak arama yaptı. Şahsın elindeki poşet içerisinde ekipler
187 adet yeşil reçeteye tabi sentetik ecza, 1 adet ruhsatsız taban-
ca, 1 adet ruhsatsız kurusıkı tabanca ile mermiler ele geçirdi.
Olayın ardından şahıs gözaltına alınırken, şüpheliye 5 bin 252
TL idari para cezası kesildi. >>İHA

3 aracın karıştığı zincirleme 
trafik kazasında 1 kişi yaralandı
Afyonkarahisar’da 3 aracın karıştığı zincirleme

trafik kazasında şans eseri 1 kişi yaralandı.

Kaza, Sandıklı ilçesi Başağaç köyü yakın-
larında meydana geldi. Edinilen bil-
gilere göre, H.Ü., kontrolündeki 03 AAZ

636 plakalı kamyonete aynı istikamette gitmek-
te olan C.A., yönetimindeki 06 BF 1906 plakalı
araç çarptı. Arkalarından gelmekte olan T.Y.,
kontrolündeki 34 BSP 963 plakalı araçta kaza

yapan iki araca çarpınca zincirleme trafik kaza-
sı yaşandı. Olayda sürücülerden T.Y., yara-
landı. Çevredekilerin ihbarı üzerine olay yerine
gelen 112 Acil servis ekipleri yaralanan T.Y.’yi
ambulans ile Sandıklı Devlet Hastanesine
kaldırdı. Kazanın ardından jandarma tarafın-
dan inceleme başlatıldı. >>İHA

Pazarda kaçak tütün ve makaron
satarken jandarmaya yakalandı
Afyonkarahisar’da semt pazarında kaçak tütün ve

makaron satan şahıs jandarma tarafından yakalandı.
Olay, Sandıklı ilçesi
Akharım beldesinde mey-
dana geldi. Edinilen bil-
gilere göre, Sandıklı İlçe
Jandarma Komutanlığına
bağlı ekipler beldede
kurulan semt pazarında
yapılan devriyede A.A.,
isimli şahsın açmış
olduğu sergide kaçak
tütün satışı yaptığını
tespit etti. Jandarma ekip-
leri yaptıkları aramada 15
bin 220 adet makarona
doldurulmuş sigara ve 8
kilo 450 gram tütünü de
ele geçirdi. Olayın ardın-
dan jandarma tarafından
inceleme başlatılırken,
şahsa ise 2 bin 115 lira
idari para cezası kesildi.
>>İHA

Polis kahvehanede yaptığı aramada
2 ruhsatsız tabanca ele geçirdi

Afyonkarahisar’ın Emirdağ ilçesinde polis tarafından
yapılan asayiş denetiminde bir kahvehanede yapılan

aramada 2 ruhsatsız tabanca ele geçirildi.
Edinilen bilgilere
göre, Emirdağ İlçe
Emniyet
Müdürlüğüne bağlı
ekipler tarafından
ilçe merkezinde asay-
iş denetimi yapıldı.
Denetimde girilen bir
kahvehanede ekipler
yaptıkları aramada 2
ruhsatsız tabanca ele
geçirildi.
Tabancalarla birlikte
9 merminin de yaka-
landığı belirtilirken,
olayla ilgili soruştur-
ma başlatıldığı
bildirildi. >>İHA
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Çocuklarda boy kısalığına dikkat
Çocuk Endokrinolojisi Uzmanı Doç. Dr. Murat Doğan, büyüme faktörünün bir çocuğu erişkinden 

ayıran en önemli özelliklerden biri olduğunu belirterek, boy kısalığında erken teşhisin önemine değindi.

Çocuk Endokrinolojisi Uzmanı Doç. Dr.
Murat Doğan, büyüme faktörünün bir
çocuğu erişkinden ayıran en önemli

özelliklerden biri olduğunu belirterek, boy
kısalığında erken teşhisin önemli olduğunu
söyledi. Çocuk Endokrinolojisi Uzmanı Doç.
Dr. Murat Doğan, büyümeye etki eden başlıca
unsurların, genetik faktörler, psikolojik çevre,
beslenme, hormonal yapı, kronik hastalıklar ve
kullanılan ilaçlar olduğunu kayde<i. Normal
büyümenin boy, vücut ağırlığı ve baş çevresin-
deki artış düzeyinin yaş, cinsiyet ve genetik
yapının potansiyeline göre beklenen değerler
içinde olması gerektiğini de kaydeden Doğan,
"Büyümenin izlenmesi bir çocuğun sadece ne
kadar büyüyeceğini göstermekle kalmaz, aynı
zamanda ne kadar sağlıklı olduğunu ortaya
çıkarır. Erişkinlerin hayatlarında farklı belirti-
lerle karşımıza çıkan pek çok hastalık, çocukluk
çağında sadece boy kısalığı ile kendini göstere-
bilir. Bu nedenle büyümenin izlenmesi ve boy
kısalığı tablosunun tanısı çok önemlidir. Boy
kısalığı için boy uzunluğunun ölçümünün

standart ve doğru yöntemle yapılması gerekli-
dir. Boy uzunluğu çocuklarda sırtüstü yatar
pozisyonda, daha büyük çocuklarda ise ayakta
dik bir pozisyonda ölçülmelidir. Ayakta dik
biçimde rahatça durabilen her çocuk için boy
ölçümü ayakta yapılır. Çocuğun boyu, durabi-
leceği en dik pozisyonda iken ölçülmelidir.
Çocuğun boyu ile birlikte gerektiğinde tüm
vücut oranları da (oturma yüksekliği, kol/ön
kol oranları, kulaç uzaklığı, alt segment uzun-
luğu) doğru bir şekilde ve eksiksiz ölçülmelidir.
Çocuğun boyunun normal olup olmadığı, sağ-
lıklı çocukların boy eğrilerinden hazırlanan
"persentil" eğrileri kullanılarak değerlendiril-
mektedir ve çocuğun boyunun 3. 97. persentil
arasında yer alması normal olarak kabul edil-
mektedir. Eğer çocuğun boyu 3. persentil altın-
da ise veya normal eğriler içinde bile olsa,
zaman içerisinde azalma gösteriyorsa yani
büyüme hızı yetersiz ise veya çocuğun boyu-
nun anne baba boyuna göre kısa ise bu vakala-
rın tetkik edilmesi gerekmektedir" dedi. Boy
kısalığının nedenleri hakkında da bilgiler veren

Doç. Dr. Doğan, "Boy kısalığının genellikle ail-
evi faktörlerle birlikte, yapısal boy kısalığı ve
ergenlik gecikmesi ile alakalı olabilmektedir.
Boy kısalığı görülen çocuklar genellikle, düşük
doğum kilosu, iskelet displazileri veya iskelet
sistemi hastalıkları ve beslenme bozukluğu
sorunları yaşayanlarda görülmektedir" ifadele-
rine yer verdi. Boy kısalığını tetikleyen faktör-
lere de değinen Doğan, boy kısalığını hipoti-
roidi, büyüme hormonu eksikliği, turner
Sendromu, uzun süreli kronik hastalıklar
(kalp, böbrek, kan gibi) rahatsızlıkların yanı
sıra, bu rahatsızlıklar nedeniyle kullanılan
uzun süreli ilaçların tetiklediğini kayde<i.
Ailelere de uyarıda bulunan Doç. Dr. Murat
Doğan, erken dönemde bu rahatsızlığın tanısı-
nı özellikle tedavi açısından çok önemli oldu-
ğunu vurguladı. Doğan, tedavide büyüme
hormonu eksikliği, hipotroidizm veya turner
sendromlu vakalara erken tanı konulmasının
erişkinlikte ulaşılması hedeflenen boy ile ula-
şılacak hedef boy konusunda çok önem taşıdı-
ğını belir<i.>>İHA

GGeebbeelliikkttee  ssııkk  ssoorruullaann  ssoorruullaarr
Gebelikte en çok sorulan sorularla ilgili bilgilendirmelerde

bulunan Doç. Dr. Ömer Demirtaş, “Gebelik şekeri tanısı
olan ve şekerleri kontrolsüz giden gebelerin bazılarında

bebeklerinde doğum sonrası akciğer gelişiminin geri kalması
nedeni ile solunum sıkıntısı yaşanabilmektedir” dedi.

Kadın Hastalıkları ve Doğum uzmanla-
rından Doç. Dr. Ömer Demirtaş, gebe-
likle ilgili sık sorulan soruları yanıtladı.

Dr. Demirtaş, “Gebeler bize ilk olarak adet
gecikmesi, kasık ağrıları, bulantı, halsizlik,
uykuya meyil ya da vajinal kanama ile başvu-
ruyorlar. Kandan bakılan Beta HCG değerinin
5 ve üzerinde üzerinde olması hamileliğin baş-
ladığı anlamına gelir. Bu değer 2000 ve üzerine
çıktığında gebelik kesesinin rahim içinde izlen-
mesi ile dış gebelik riski genellikle bertaraf
olur. 7-8 hafta civarında kalp atışı artık duyul-
muş olmalıdır. 32 haftaya kadar gebeliğin gidi-
şatı ile ilgili aylık takiplerimizi yaparız. 32-38
arası 2 haftada bir sonrasında takipler haftalık
olarak daha sık hale gelir. İlk gebelik yaşayan-
ların doğal olarak bazı tedirginlikleri ve birçok
soruları vardır. Biz, normal gebelik şikayetleri-
nin nasıl olduğunu onlara anlatarak kendileri-
ni takip etmeyi ve olağan dışı bir durum oldu-
ğunda bize başvurmalarını söyleriz ve böylece
onları rahatlatmaya ve gebelik sürecinin sıkın-
tısız bir şekilde devam etmesine yardımcı
olmaya çalışırız. Gebelik eğer sağlıklı bir şekil-
de seyrediyorsa, hasta yüksek riskli gebelik
kategorisinde değilse ve yaşam kalitesini boza-
cak bir durum yok ise, yolculuk, ilişkiye gir-
mek (içeri boşalma olmaması şartı ile), spor
yapmak ile gebelik zarar görmez. Özellikle ilk
12 hafta gebelik kayıplarının en çok olduğu
hafta olduğu için bu haftalarda gebelerin biraz
daha dikkat ederek şüphe duyulan her şeyden
uzak durmak gerekir. Genelde 8-12 haftada
spor yapayım mı, çalışayım mı diye danışan
hastalarıma “Spor yaparken, iş yaparken ken-
dini nasıl hissediyorsun?”, “Yaşam kaliteni
bozan bir durum var mı?”, “Kanama var mı?”
diye sorular sorarım. Verdiğim bu sorularda
herhangi bir sıkıntı yoksa hayatını normal sey-
rinde devam etmesini söylerim. Bunu söyledi-
ğim hastalarda da herhangi olumsuz bir şekil-

de dönüş yaptığını görmedim. Bu tür aktivite-
lerin gebelerde yüksek riskli gebelik durumu
olmadığı sürece sıkıntı oluşturduğunu düşün-
müyorum” şeklinde bilgi verdi.

"BEBEĞIN INSÜLIN SALGISI 12. 
HAFTADA GELIŞMEYE BAŞLIYOR"

Gebelik döneminde en çok sorulardan olan
“Gebelikte şeker yüklemesi yapılmalı mı?”
sorusuna da değinen Doç. Dr. Ömer Demirtaş,
“Şeker yükleme testi, uzun yıllardır uygulanan
bir tes<ir. Şimdiye kadar zararlı olduğuna dair
herhangi bir bilgi yoktur. Bebeğin insülin salgı-
sı 12. haftada gelişmeye başlıyor. Şeker yükle-
mesi yaptığımız değer ve miktarı kıyaslayacak
olursak, 2-3 baklava dilimine eş değerdir.
Zaten burada aldığınız şeker miktarını emin
olun ki ekmekten, şekerden, tatlıdan fazlasıyla
alıyorsunuz. Bu yapılan şeker yüklemesinin bir
zararı olabilmesi için bebeğe direk geçmesi
lazım ki o da mümkün değil. Alınan besinler,
karaciğerden geçiyor, kanda belli bir değerde
tutuluyor, oradan bebeğe geçiyor. Hemen
bebeğe geçmesi ve bebeği şeker hastası yapma
gibi bir durum şeker yükleme testinde söz
konusu değil. Bugüne kadar şeker yüklemesin-
den zarar gören gebeye ve bebeğe rastlamadık.
Ha<a şeker yüklemesi yapılmayan gebelerin
bebeklerinde fark edilmediği için sonradan
bebeğin aşırı kilolu olması, suyunun fazla
olması gibi durumlar söz konusu olmuştur. Bu
test yapılmayan ve kontrolsüz gebelik şekeri
olan annelerden doğan bebeklerde, erken ted-
bir alınmadığı için akciğer gelişimi zayıf olabi-
liyor, sonrasında problemler çıkabiliyor.
Çünkü insülin salgısı o bebeklerde çok fazla
oluyor. Bu durum akciğer gelişimini zayıflatı-
yor ve insülin anne karnında bebekte büyüme
hormonu yaptığı için doğum komplikasyonları
artıyor. Şeker yüklemesi korkulacak bir test
değildir. Bebeğin ve annenin sağlığı açısından
ileride doğabilecek sıkıntıların önlenmesi ve
tedbir alınması açısından önemlidir.
Hastanemizde gebelik ve doğum sürecini gere-
kirse diğer branşlarında yaklaşımıyla sağlıklı
bir şekilde yürütüyoruz” dedi.>>İHA

Mezoterapi ağrı 
tedavisinde yüz güldürüyor
Fizyomer Fizik Tedavi ve Rehabilitasyon Tıp Merkezi Fizik

Tedavi ve Rehabilitasyon Uzmanı Uzm. Dr. Nurhan Barutçu,
son zamanlarda özellikle ağrı tedavisinde yüz güldüren 

sonuçlar veren Mezoterapi yöntemi hakkında bilgilendirdi.

Mezoterapi, bitkisel ve farmakolojik ilaçların
enjeksiyonu yoluyla mezoderm kaynaklı

organ patolojilerinin iyileşmesini sağlayan bir
uygulama metodu olduğunu aktaran Dr.
Barutçu, ağır mezoterapisi hakkında,
“Mezoterapinin kullanım alanları içinde en ön
sırada yer alan durum ağrılardır. Amaca uygun
olarak seçilen ilaç karışımları bölgesel, küçük
dozlarda, özel iğneler ve özel tekniklerle verilir.
Derinin orta tabakasında bulunan kılcal damar
uçlarına ulaşan ilaç hızla etkisini gösterir.
İlaçların sorunun bulunduğu yerin yakınına
verildiği, tedavi etkinliğinin ar<ığı, basit uygula-
nan bir tedavi metodudur. Dolayısıyla bir ilacı
hedefine yaklaştırmanın en iyi çaresi mezoterapi-
dir” ifadelerini kullandı.
“İLAÇLARIN YAN ETKILERI DE AZALIYOR”
Mezoterapide ağızdan verilen ilacın aynısının
kullanıldığını aktaran Dr. Barutçu, bunun çok
küçük miktardaki bir dozunun kullanıldığını
söyledi. Verilen ilacın en kısa zamanda, gelenek-
sel olarak sindirim sistemi, böbrek, karaciğer vb.
aracılarına başvurmadan, mikro dolaşımdan
genel dolaşıma geçiş yaşanmadan, etki edeceği
bölgeye gitmesine imkan sağlandığını dile geti-
ren Dr. Barutçu, “Klasik yöntemlerde ilaçlar
damar içi, kas içi, makat yoluyla veya cilt üstü
yolu ile verilirken, mezoterapi yönteminde ilacın
vücuda veriliş yolu bölgesel olarak cildin orta
tabakasıdır. Böylece küçük dozlarda verilen ilaç,
hiçbir değişime uğramadan, doğrudan hastalıklı
bölgeye ulaşıp etki edecek ve sonuç kısa sürede
alınacaktır. Bu yöntemde, ilaçlar reçete dozların-
dan çok daha düşük miktarlarda vücuda girmek-
tedir. İlaçların dozu azaldığı için yan etkisi de
önemli ölçüde azalmaktadır. İlacı bizzat hekim
kendi kontrolünde verecektir. Bu uygulama her
seans için geçerli olacaktır. Böylece hastanın ilacı

yanlış zamanda, uygun olmayan dozlarda kul-
lanması gibi sorunlar ortadan kalkmaktadır”
dedi.

MEZOTERAPI HANGI 
HASTALIKLARDA KULLANILIR

Mezoterapinin hangi hastalıklarda kullanıldığını
ise Fizik Tedavi Uzmanı Dr. Barutçu, şu sözlerle
açıkladı:
“Başta kas iskelet sistemi hastalıklarında, damar
sistemi hastalıklarında ve estetik sorunlarda
olmak üzere birçok hastalığın tedavisinde kulla-
nılmaktadır. Kullanım alanları içinde en ön sıra-
da yer alan ağrılardır. Bu yöntem; sorun olan lez-
yonun bulunduğu bölgeye tedavi edici karışımla-
rın doğrudan gitmesine yardımcı olunur. Akut
kronik ağrılar, romatizmal hastalıklar, kemik ve
kıkırdak hastalıkları, aşil tendiniti, rotator kaf
sendromu, lomber disk hernisi, siyatik, epikondi-
lit, sinir sıkışmaları, meniskopatiler, eklem deje-
nerasyonu sonrası oluşacak ağrı, sertlik, şişlikler
ve hareket kısıtlılığı, bağ dokusu patolojisine ait
ağrı, kızarıklık ve hareket kısıtlılığı, akut ve kro-
nik yumuşak doku zorlanmalarındaki ağrı, kıza-
rıklık ve hareket kısıtlılığı, miyofasiyal ağrı sen-
dromu, migren baş ağrıları, mikrodolaşım
bozukluğuna bağlı ödemlerde destekleyici, kelo-
id, alopesia, akne gibi cilt patolojilerinin tedavi-
sinde destekleyici, spazmodik patolojilere bağlı
ağrılarda, immün sistemi güçlendirme, yumuşak
doku spor yaralanmalarında kullanılmaktadır.”

MEZOTERAPININ YAN
ETKILERI NELERDIR

Kızarıklık, kanama, alerjik reaksiyon, morluk, enfek-
siyon, yanma, kaşıntı, ödem gibi yan etkilerin nadi-
re görülebildiğini sözlerine ekleyen Dr. Barutçu,
Mezoterapi uygulanacak hastanın uygulama önce-
sinde bilgilendirilmesi gerektiğini söyledi.
>>İHA
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TTaayyttaakk,,  KKaammuu  SSeenn  
aaiilleessii  iillee  bbiirr  aarraayyaa  ggeellddii

Kamu Sen İl Temsilcisi Mehmet
Ali Öztürk ve yönetimi, Kamu
Sen’e bağlı sendika başkanları

ve yönetimleri ile bir araya gelen
Milliyetçi Hareket Partisi MYK Üyesi
ve Afyonkarahisar Milletvekili
Mehmet Taytak’a, İl Başkanı Ahmet
Kahveci ve il yönetimi eşlik e<i. İstişare
toplantısının açılış konuşmasını yapan
Kamu Sen İl Temsilcisi Mehmet Ali
Öztürk, Milletvekili Taytak’a ve İl
Başkanı Kahveci’ye desteklerinden

dolayı teşekkür e<i. Öztürk, “14
Mayıs’ta gerçekleştirilen genel seçim-
leri başarılı bir şekilde atla<ık.
Afyonkarahisar’da anket sonuçları-
nı yanıltan bir teşkilatımız var.
Afyonkarahisar’dan paralı anketçi-
lere tokat gibi bir cevap verdik. Ben
burada Türk Kamu Sen adına mil-
letvekilimiz Sayın Taytak’a ve İl
Başkanımız Kahveci’ye diyorum ki,
Türk Kamu Sen sizinle var, sizinle
yürüyecektir” dedi. 14 Mayıs seçim

sürecinde destek veren Kamu Sen
ailesine teşekkür ederek konuşması-
na başlayan Başkan Kahveci,
“Bundan önceki dönemlerde çok
sıkıntılı süreçler yaşadınız. Sayın
genel başkanımızın ortaya koymuş
olduğu tavırlar neticesinde daha
önce olduğu gibi siyasi baskılara
fazla maruz kalmıyoruz. Milliyetçi
Hareket Partisi olarak biz sendikala-
rımızın bizimle kalkıp bayrak salla-
malarını beklemiyoruz. Lakin bu

sendikanın kuruluşu rahmetli baş-
buğumuz tarafından kurulmuş ve
sayın genel başkanımızın destekleri
ile devam e<irilmiş bir sendika
olduğunu da bilmenizi istiyorum.
Bizler Türk milliyetçiliği fikriyatı
üzerinde yürüyen bir partiyiz. Yine
sendikamızda bu paralel de ilerle-
mişini de bekleriz. Buradan da sen-
dikalarımızın haklarının savunul-
ması konusunda da elimizden gelen
çalışmayı yaptık, yapmaya da
devam edeceğiz. İnşallah bundan
sonraki süreçte sendikalarımızın ve
partimizin kazanımları artacak ve
ilerleyecektir”

TAYTAK, “ARTIK HDP BİZİM
ALTIMIZDA, İYİ PARTİ ZATEN

ALTIMIZIN ALTINDADIR”
Milletvekili Taytak, “14 Mayıs’ta yapı-
lan seçimlerin sonunda Cumhur
İ<ifakı ve Milliyetçi Hareket Partisi
çok sayı da milletvekili ile meclistedir.
Milletimizin vicdanı, irfanı ve adaleti
her zaman olduğu gibi yine bu ülke-
nin sigortası, varlığı, bayrağı ve vatanı
için mücadele eden Milliyetçi Hareket
Partisine % 10’un üzerinde oy oranı
ile biz mecliste 3. Sırada siyasi parti
konumuna getirdi. Artık HDP bizim
altımızda, İYİ Parti zaten altımızın
altında şükürler olsun bunun müca-

delesin sizler bizlerle beraber verdi-
niz. Afyonkarahisar’da ise oylarımızı
artırdık. Bizi destek veren, bizimle
çalışan Kamu Sen ailesine çok teşek-
kür ediyorum”

TAYTAK, 14 MAYIS’TA 
ERDOĞAN GİTSİN DİYE OY

VERENLER, ŞİMDİ BU 
MUHALEFET GİTSİN DİYE 

ERDOĞAN’A OY VERECEK”
Önümüzde 28 Mayıs’ta Cumhurbaşkanlığı
seçimi var. Cumhurbaşkanımız zaten aldı-
ğı oy oranı ile normal şartlarda cum-
hurbaşkanı oldu. Arkasındaki adaya
2,5 milyon oydan fazla fark atarak,
şimdi se inşallah oy farkı daha da
fazla olacak. 14 Mayıs’ta Tayyip
Erdoğan gitsin diye oy verenler, emin
olun ki ‘Şimdi bu muhalefet gitsin
diye Tayyip Erdoğan’a oy vereceğiz’
diyorlar. Bir CHP’li diyor ki,  ‘yeter
artık 11 seçimdir, veriyoruz kaybedi-
yor, veriyoruz kaybediyor. Ha<a üze-
rine de 37 milletvekili gi<i’ yani 0.06
ile 0.08 ile partiler 10’dan fazla millet-
vekili aldılar. Allaha şükürler olsun ki
toplumda bunu gördü. Önümüzdeki
Pazar günü de açık ara farkla cum-
hurbaşkanımızı tekrar seçeceğiz”
>>İZZET IŞIK

AKÜ’de 19 Mayıs 1919” paneli gerçekleştirildi
Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Rektörlüğü, Atatürk
İlkeleri ve İnkılap Tarihi Araştırma ve Uygulama Merkez

Müdürlüğü, Kocatepe-Büyük Taarruz Uygulama ve Araştırma
Merkez Müdürlüğü, Atatürk İlkeleri ve İnkılap Tarihi Bölüm

Başkanlığı ve Fen Edebiyat Fakültesi Tarih Bölüm Başkanlığı
tarafından “Mütarekeden İstiklâl Mücadelesine Bir Dönüm

Noktası: 19 Mayıs 1919”  paneli düzenlendi.

Hibrit olarak gerçekleştirilen ve mode-
ratörlüğünü AKÜ Fen-Edebiyat
Fakültesi Tarih Bölüm Başkanı Prof. Dr.

Gürsoy Şahin’in yaptığı panelde Atatürk İlkeleri
ve İnkılap Tarihi Araştırma ve Uygulama
Merkezi Müdürü Prof. Dr. Ahmet Altıntaş ile
Fen Edebiyat Fakültesi Tarih Bölümü Öğretim
Üyesi Doç. Dr. Feyza Kurnaz Şahin konuşmacı
olarak katıldı. Panelin moderatörlüğünü yapan
Prof. Dr. Gürsoy Şahin, bazı yolculuklarda da
hayır, mücadele, birlik ve istiklal var olduğunu
belirterek, “Mustafa Kemal’in, 19 Mayıs 1919’da
Samsun’a çıkışı gibi. 19 Mayıs tarihi Türkiye
Cumhuriyeti Devletinin bu anlamda dönüm
noktalarından birisidir” dedi.

“MONDROS MÜTAREKESİ 
SONUN BAŞLANGICIDIR”

Panelde konuşmacı olarak yer alan Atatürk
İlkeleri ve İnkılap Tarihi Araştırma ve Uygulama
Merkezi Müdürü Prof. Dr. Ahmet Altıntaş,
“Mütarekeden 19 Mayıs 1919’a Giden Süreç”
süreç konulu sunumunu yaptı. 30 Ekim 1918 tari-
hinde Mondros Mütarekesi imzalandığında aynı
zamanda bir sonun da başlangıcı olduğunu belir-
ten Altıntaş, şunları söyledi: “O dönemin şartları
içerisinde bunu bir başarı olarak da sunanlar da
oldu. Rauf Bey’in anılarında iyi ki biz bu anlaş-
mayı imzalamışız şeklinde görüşler ileri sürüldü.
Bu konuda ilk dikkat çeken kişilerden bir tanesi
Mustafa Kemal’dir. Mustafa Kemal, Mondros

Mütarekesi imzalandığında
Suriye Cephesinde görev yapan 7.
Ordu Komutanıydı. Dolayısıyla
ilk yazmış olduğu raporlarda
bunun bir aldatma olabileceği-
ni; İtilaf Devletlerinin burada
bazı diplomatik eylemler çerçe-
vesinde kendi milli çıkarlarını
koruyacak adımlar atabileceği-
ne dikkat çekmişti. Bu doğrultu-
da Mondros Mütarekesinin
hükümlerinin gereği Alman
komutanlar Osmanlı ordusun-
dan ayrılacaklar ve 1 ay içerisin-
de ülkeyi terk edeceklerdi. Bu
doğrultuda da Mustafa Kemal,
Liman Von Sanders Paşa’nın da
önerisi ve o dönemdeki başarı-
larından dolayı da Yıldırım
Ordular Grup Komutanı

oldu. Aslında Mustafa Kemal’in Yıldırım
Ordular Grup Komutanlığı esnasında yaptığı
şeyler bundan sonraki süreçle ilgili olarak
Milli Mücadelenin de temel taşlarının döşen-
mesi ve kodlarının belirlenmesi açısından bize
çok değerli bilgiler sunmaktadır.”

“MUSTAFA KEMAL SAMSUN’A
ÇIKARKEN İLAVE PARA VE

ALTIN VERİLMEDİ”
Mustafa Kemal’in İstanbul’daki çalışmaların-
dan bahseden Altıntaş, “Mustafa Kemal,
Sultan Vahde<in ile de görüşmüştür. En son
görüşmede Mustafa Kemal’in görev talimatı
çıkacaktır. O dönemde Samsun ve civarında
asayiş sorunu söz konusu. Samsun ve civarının
Mondros Mütarekesi gereği işgal edilmesi söz
konusu. Damat Ferit Kabinesi, bu bölgede
yaşanan asayiş sorununu büyük dirayetle bas-
tıracak ve İ<ihatçı olmayacak komutan istiyor.
Bu 2 nitelikten dolayı Mustafa Kemal 9. Ordu
Müfe<işliği görevi olarak adlandırılacak; gayet
geniş yetkilere sahip müfe<işlik görevini üstle-
necekti. Mustafa Kemal’e Samsun’a çıkarken
kendi müfe<işlik görevi haricinde ilave para ve
altın verilmesi de söz konusu olmayacaktır.”
Fen Edebiyat Fakültesi Tarih Bölümü Öğretim
Üyesi Doç. Dr. Feyza Kurnaz Şahin ise “19 Mayıs

1919 Sonrasında Yaşanan Gelişmeler” konusu-
nu anla<ı. 19 Mayıs 1919 tarihinin yüzyılın en
önemli politik yolculuğu olduğunu ifade eden
Şahin, “Yeni bir oluşum söz konusu oldu.
Mustafa Kemal’in Samsun’a çıkısında
İstanbul’un şartları çok etkili oldu. 13 Kasım iti-
bariyle Mustafa Kemal Paşa İstanbul’a intikali
sonrasında İstanbul’un havasını gördüğünde
neler yapması gerektiğini bir kere daha planla-
mak durumunda kaldı” ifadelerini kullandı.
Mustafa Kemal’in neden Samsun’a çıktığını
anlatan Şahin, “Samsun o dönem çok karışıktı;
Pontus Rum Devlet’i kurulmaya çalışılıyordu.
Öte yandan bir Ermeni devleti kurulması
konusunda hareketlilerdi. Aynı zamanda
ordunun terhis edilmesinin ardından bölgede
eşkıyalığa başlamış bir güruh da vardı. O böl-
gede bir otorite boşluğu oluşmuş; Türkler de
kendi canlarını kurtarma noktasında harekete
geçmiş durumdaydı. İngilizler bundan rahat-
sızdı. Bu yüzden de bölgedeki asayişi sağlama-
sı amacıyla Mustafa Kemal oraya gönderiliyor.
Mustafa Kemal de halka yalan söylemeden
durumu anlatıyor” dedi. “Mütarekeden
İstiklâl Mücadelesine Bir Dönüm Noktası: 19
Mayıs 1919”  panelinin tamamını buradan izle-
yebilirsiniz. >>HÜDAYİ ACAR

Milliyetçi Hareket Partisi MYK Üyesi ve Afyonkarahisar Milletvekili Mehmet Taytak,
Kamu Sen ailesi ile bir araya geldi. Toplantı da konuşan Milletvekili Taytak, “14

Mayıs’ta Erdoğan gitsin diye oy verenler, şimdi bu muhalefet gitsin diye Erdoğan’a oy
verecek ve açık ara farkla Cumhurbaşkanımız tekrar seçilecektir” dedi.
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ERDOĞAN, “Bu teröristi bulmanız
gereğini yapmanız gerekiyor”

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, New York'ta 
bulunan Türkevi'ne saldırı ile ilgili, "Türkevi'ne saldırdılar.

Hani siz demokrattınız. Saldırmak size ne kazandırır.” dedi.

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan,
İstanbul'da Haliç Kongre Merkezi’nde düzen-
lenen "Büyük Rumeli Buluşması" programına

katıldı. Programda konuşan Erdoğan, “Sizleri en
kalbi duygularımla hürmetle selamlıyorum. Buradan
tüm Rumeli, Balkanları, gönül coğrafyamızın dört bir
köşesini yürekten selamlıyorum. Kalbi bizimle
çarpan tüm kardeşlerimize sevgi ve saygılarımı gön-
deriyorum. Bugün burada asırlar boyunca Viyana
kapılarına dayanan akıncılarımızın seslerini duyuyo-
rum. Bugün burada Rumeli türkülerinin narin kanat
çırpışlarını duyuyorum. Burada hamuru acıyla,
aşkla, sevda ile, dayanışmayla yoğrulmuş ebedi ve
ezeli kardeşliğimizin resmini görüyorum. Bizim
sadece Rumeli'de değil, Balkanlar, Kafkaslar,
Adriyatik'ten Altaylar'a gönüllerimizin bir olduğu nice
kardeşlerimiz var. Her gece ellerini semaya açarak
'Allah Türkiye'ye zeval vermesin' niyazıyla gözyaşı
döken nice sevdalılarımız var. Dili, dini, kültürü,
rengi, derisinin rengi farklı olsa da umudunu
Türkiye'ye bağlamış yüz milyonlarca dostumuz var.
Karşımda serdengeçtilerin emanetleriyle birlikte
sayıları yüz milyonları bulan Türkiye aşıklarının tem-
silcilerini görüyorum. Dosta güven aşılayan şu dik
duruşunuz için sizlere teşekkür ediyorum. 14 Mayıs
seçimlerindeki desteğiniz için sizlere teşekkür ediyo-
rum. 28 Mayıs'ta sandıktan çıkacak sonucun
müjdesini veren şu sevginiz için her birinize ayrı ayrı
teşekkür ediyorum. Kardeşlerim biz istiklal ve istikbal
bayrağını Osmanlı'dan devralmış bir devletiz.
Türkiye Cumhuriyeti bin yıldır bu topraklarda varlık
yokluk mücadelesi veren en son devlettir” diye
konuştu.
"ALIYA, 'BU EVLAD-I FATIHAN OLAN TOPRAK-

LAR SIZE EMANET' DEDI"
Erdoğan, “Aliya son dönemindeydi. Yurt dışından
geliyordum. Merhumun uçağını Saraybosna'da
indirdim. 'Hastaneye gidip Aliya'yı ziyaret edeyim.'
Hastaneye gittim, Aliya'yı son demlerinde ziyaret
ettim. Son cümleleri çok manidardı. Dedi ki, 'Tayyip
evladım bu topraklar Evlad-ı Fatihan'dır. Bu Evlad-ı
Fatihan olan topraklar size emanet' dedi. Sonra
Bakir kardeşimden dinledim. Dedi ki, 'O ana kadar
babam konuşmuyordu. Sizinle görüştükten sonra
konuşmaya başladı.' Bu bizim için duygu seliydi.
Rabbime hamd ettim. Evlad-ı Fatihan olan o toprak-
lara uzaktan bakamayız. Biz oralara bir emanet
olarak bakmasını biliyoruz ve bakacağız” dedi.

"Kardeş ve soydaşlarımız
Cumhuriyet topraklarına sığındı”

Milli Mücadele döneminde geri çekilmenin Büyük
Taarruz'la son bulduğunu hatırlatan Erdoğan, “Tarih
boyunca millet olarak vicdanımızla, merhamet ve
şefkatimizle tüm dünyaya insanlık dersi verdik.
Anadolu'yu yurt eyleyen kardeşlerimizle önce
Çanakkale'de büyük destan yazdık. Dünyanın en
güçlü ordularına Çanakkale'yi hep birlikte dar ettik.
Geri çekilme süreci ancak Büyük Taarruz'la son bul-
muştur. Kendisi de Rumelili olan Gazi Mustafa
Kemal'in öncülüğünde İstiklal Harbi'mizi zaferle taç-
landırdık. Milletimiz 29 Ekim’de yüzüncü yılını kut-
layacağımız Cumhuriyeti kurarak asırlar sonra ilk
kez yaralarını saracağı, kendini toparlayacağı
güvenli bir sığınağa kavuşmuştur. Elbette bu döne-
minde de Rumeli'den Kafkaslar'a kadar imparatorluk
bakiyesi yerlerden Anadolu'ya göçler artarak devam
etti. Osmanlı'dan beri süren bu göçlerde binlerce
insanımız hayatını kaybetti. Anavatanlardan sürülen
Çerkes kardeşlerimiz, Kırım Tatarları, Ahıska
Türkleri, tarihin en büyük katliamlarına maruz
bırakılan Rumeli muhacirleri; hasılı Osmanlı'nın
adalet sancağı altında huzurla yaşayan milyonlarca
kardeşimiz, soydaşımız son çare olarak Cumhuriyet
topraklarına sığındı. Milletçe el ele gönül gönüle ver-
erek ülkemizi kalkındırmaya, ekonomimizi
güçlendirmeye bu topraklarda özgür ve başı dik bir
şekilde yaşamaya çalıştık. Hamdolsun acısıyla
tatlısıyla, eksiği fazlasıyla nice badireleri aşarak
Türkiye'yi bugünlere getirdik. Coğrafyamızın dört bir
yanından hicret ederek burada yeni hayat kuran siz
kardeşlerimizin emekleriyle ülkemizi bugünlere

ulaştırdık” ifadelerini kullandı. Batı Trakya,
Bulgaristan ve Balkanlardan gelen vatandaşların
Türkiye’nin asli evladı olduğunu belirten Erdoğan,
“Batı Trakya, Bulgaristan ve Balkanlardan gelen
kardeşlerimiz bu ülkenin göçmeni değil asli evladıdır.
Sizlerin dedeleri, ataları başka yerlere değil ana yurt-
larına babaevlerine geldiler. Birbirimize sarıldık,
kucaklaştık. Türkiye gibi bir vatanımız, Türkiye gibi
bir yuvamız olduğu için Allah’a ne kadar şükretsek
azdır. Bizim çekilmek mecburiyetinde kaldığımız yer-
lerde dünyanın en alçak, en iğrenç en vahşi
katliamlar gerçekleştirildi. O zor günlerle Türkiye’ye
gelemeyen kardeşlerimiz devletsizliğin acılarını ilik-
lerine kadar yaşadılar. Dilleri, inançları yok edilmek
istendi. Camileri yıkıldı, türbeleri yerle yeksan edildi.
Tekkelerinin kapısına kilit vuruldu. Hanlar, hamam-
lar, çeşmeler bilerek bakımsızlığa terk edildi. Kanaat
önderleri, siyasetçileri hapse atıldı. Kültürel soykırım
namına ne varsa hepsini yaşadılar. 150 yıl önce bin-
lerce esere ev sahipliği yapan şehirlerde bugün
numunelik birkaç yapı dışında bir şey bulamazsınız.
Aynı şekilde nüfusunun yüzde 80’i çoğunluğu
Müslüman olan şehirlerde bugün ya hiç Müslüman
yaşamıyor ya da bir avuç Müslüman bulunuyor. Batı
dünyası bunu görmedi, görmezden geldi. Lafa
gelince insan hakları adına mangalda kül bırak-
mayanlar Avrupa’nın göbeğinde yaşanan bu kültür
katliamına dur demediler. Ağızlarını her açtıklarında
bize demokrasi ve insan hakları dersi verenler
Rumeli’nin acısına, Rumeli’den yükselen feryatlara
sağır kesildiler. En son Bosna Savaşı'nda binlerce
insanın katledildiği soykırımları bile tirübünden izle-
meyi seçtiler” ifadelerini kullandı.

"TÜRKEVI'NIN CAMLARINI KIRAN BU
TERÖRISTI BULMANIZ GEREKIYOR"

New York'ta bulunan Türkevi'ne saldırı ile ilgili
Cumhurbaşkanı Erdoğan, “Bunlar katillere yol açarak
onlara yardımcı oldular. Geride bıraktığımız asırlarda
defalarca yaptılar. Söz konusu Müslüman'ın, Türk'ün
hakkı ve hayatı olunca zulmü engellemek yerine hep
üç maymunu oynadılar. Aslında bugünde terör örgüt-
lerine kol kanat gerekerek camilere, mescitlere
saldırılmasına göz yumarak, Türkiye sevdalısı vatan-
daşlarımıza eziyet ederek değişen hiçbir şey
olmadığını ortaya koyuyorlar. Şimdi Avrupa'da PKK
baktı ki iş kötüye gidiyor, evet seçmenlere saldırmaya
başladılar. Yetmedi Amerika'da BM'nin karşısındaki
Türkevi'ne saldırdılar. Türkevi'nin camlarını kırdılar.
Hani siz demokrattınız? Şimdi biz de buradan
Amerika'nın yetkililerine şunu demeyecek miyiz; hadi
bakalım hemen süratle bu teröristi bulmanız lazım,
gereğini de yapmanız lazım. Acaba benzer durum
Türkiye'de olsa buna nasıl bakacaksınız? Türk
Evi'nin camlarını levye ile kıran bu teröristi bulmanız
gerekiyor. Ellerinde imkan olduğu güç olduğu halde
krizleri bitirmek çatışmaları ve savaşları sonlandır-
mak için bir adım atmıyorlar. Yarın Allah korusun her
hangi bir yerde milletimizin ve soydaşlarımızın başı-
na bir şey gelse emin olun bunlar yine farklı davran-
mayacaktır. Ama artık hamdolsun Türkiye var. Biz
varız. Gereği neyse yapmaya hazırız. Artık Türkiye
yüzyılı vizyonu olan ülkemiz var” dedi..>>İHA

ETÜD PROJE HİZMETİ ALINACAKTIR
ORMAN İŞLETME MÜDÜRLÜĞÜ-AFYON DİĞER ÖZEL BÜTÇELİ

KURULUŞLAR ORMAN GENEL MÜDÜRLÜĞÜ
Afyonkarahisar Orman İşletme Müdürlüğü Sorumluluk Sahalarında Orman Ekosistem Hizmetleri
Raporu Hazırlanması ve Biyolojik Çeşitliliğin Orman Amenajman Planlarına Entegrasyon Önerilerinin
Geliştirilmesi İşi hizmet alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık ihale
usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden alınacaktır. İhaleye
ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN     : 2023/507426
1- İdarenin
Adı :ORMAN İŞLETME MÜDÜRLÜĞÜ-AFYON DİĞER ÖZEL 

BÜTÇELİ KURULUŞLAR ORMAN GENEL MÜDÜRLÜĞÜ
Adresi                                               :DERVISPASA MAH. BILGI CAD.NO: 25 03200 

AFYONKARAHİSAR MERKEZ/AFYONKARAHİSAR
Telefon ve faks numarası :2722153332 - 2722138390
ç) İhale dokümanının görülebileceği :https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
ve e-imza kullanılarak indirilebileceği
internet sayfası
2- İhale konusu hizmet alımın
Adı :Afyonkarahisar Orman İşletme Müdürlüğü Sorumluluk 

Sahalarında Orman Ekosistem Hizmetleri Raporu 
Hazırlanması ve Biyolojik Çeşitliliğin Orman Amenajman 
Planlarına Entegrasyon Önerilerinin Geliştirilmesi İşi

Niteliği, türü ve miktarı                        :Orman Ekosistem Hizmetleri Raporu Hazırlanması ve 
Biyolojik Çeşitliliğin Orman Amenajman Planlarına 
Entegrasyon Önerilerinin Geliştirilmesi İşi (286.707hektar) 
(1 Adet) Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı 
içinde bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.

Yapılacağı/teslim edileceği yer :Afyonkarahisar Orman İşletme Müdürlüğü
ç) Süresi/teslim tarihi                             :İşe başlama tarihinden itibaren 150(YüzElli) gündür
İşe başlama tarihi :Sözleşmenin imzalandığı tarihten itibaren 5 gün içinde işe 

başlanacaktır.

3-İhalenin
İhale (son teklif verme) tarih ve saati       : 08.06.2023 - 11:00
İhale komisyonunun toplantı yeri :Afyonkarahisar Orman İşletme Müdürlüğü Toplantı Salonu
(e-tekliflerin açılacağı adres)
4-İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde uygulancak
kriterler:
1.İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile fiyat dışı
unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.1.3. İhale konusu işin yerine getirilmesi için alınması zorunlu olan ve ilgili mevzuatında o iş için
özel olarak düzenlenen sicil, izin, ruhsat vb. belgeler, İhale konusu iş, 29.6.2006 tarihli ve 5531 sayı-
lı “Orman Mühendisliği, Orman Endüstri Mühendisliği ve Ağaç işleri Endüstri Mühendisliği Hakkında
Kanun’un 4 üncü maddesi (a) bendi kapsamına giren mesleki faaliyet konularından olması, bu işin
5531 sayılı Kanun’un 5 inci maddesine göre, Orman Mühendisleri Odasınca yetkilendirilen, danış-
manlık hizmet sunucuları orman mühendisi ve orman yüksek mühendisi unvanlı meslek mensupları-
nın hak ve yetkisinde bulunması, bu meslek mensuplarının 5531 sayılı Kanunun 7 inci ve 8 inci mad-
delerine dayanarak yürürlüğe konulan “Ormancılık ve Orman Ürünleri Bürolarının Kuruluş ve Çalış-
ma Esasları Yönetmeliği” nin 12 inci ve 13 üncü maddelerine göre kurdukları, Orman Mühendisleri
Odasından tescilli, Serbest/Serbest Yeminli Ormancılık Büroları, Serbest/Serbest Yeminli Ormancılık
Şirketlerinin iştigal sahalarına girmektedir. İhale dokümanları hazırlanırken bu hususların dikkate alın-
ması yasal zorunluluktur.
1.1. 2.Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
1.Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve ortaklık oranlarına
(halka arz edilen hisseler hariç)/ üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler idarece EKAP’tan alınır.
3.Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
1.1.5.İstekliler, ihale konusu alımın alt yüklenicilere yaptırmayı düşündükleri kısmını yeterlik bilgileri
tablosunda belirteceklerdir.
6.Tüzel kişi tarafından iş deneyimini göstermek üzere sunulan belgenin, tüzel kişiliğin yarısından fazla
hissesine sahip ortağına ait olması halinde, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği veya yeminli mali müşa-
vir ya da serbest muhasebeci mali müşavir veya noter tarafından ilk ilan tarihinden sonra düzenlenen
ve düzenlendiği tarihten geriye doğru son bir yıldır kesintisiz olarak bu şartın korunduğunu gösteren
belgeye ilişkin bilgiler,
2.Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:İdare 
tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
1.3.Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
1.İş deneyimini gösteren belgelere ilişkin bilgiler:
Son beş yıl içinde bedel içeren bir sözleşme kapsamında kabul işlemleri tamamlanan ve teklif edilen
bedelin % 40 oranından az olmamak üzere, ihale konusu iş veya benzer işlere ilişkin iş deneyimini
gösteren belgeler veya teknolojik ürün deneyim belgesi.
1.4.Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler:
4.4.1.
1-Orman Genel Müdürlüğü ve Doğa Koruma ve Milli Parklar Genel Müdürlüğü sorumluluk alanların-
da biyolojik çeşitlilik ile ilgili envanter, değerlendirme entegrasyon konularından herhangi birisinde
çalışmış olmak,
2-Orman Genel Müdürlüğü’nün herhangi bir Orman İşletme Müdürlüğü için orman ekosistem hizmet-
leri raporları hazırlamış olmak,
3-Uluslararası örgütlerce (FAO, Dünya Bankası, AB vb.) biyolojik çeşitlilik ile ilgili envanter, değerlen-
dirme, entegrasyon, orman ekosistem hizmetleri raporları hazırlanması konularından herhangi biri-
sinde çalışmış olmak.
4-Orman Genel Müdürlüğünün biyolojik çeşitlilik planlarının orman amenajman planlarına entagras-
yonunun yapıldığı orman amenajman planı yapmış olmak
5-Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6-İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7-İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek olanların,
e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8-Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak, teklife
ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9-İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim fiyatların çar-
pımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verilecektir. İhale sonucunda,
üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10-Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11-İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri tutarda geçici
teminat vereceklerdir.
12-Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13-Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 90 (Doksan) takvim günüdür.
14-Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15-Diğer hususlar:
İhalede Uygulanacak Sınır Değer Katsayısı (R) : Mühendislik Hizmetleri/0,74
Aşırı düşük teklif değerlendirme yöntemi : Sınır değerin altında teklif sunan isteklilerin teklifleri açık-
lama istenilmeksizin reddedilecektir.
Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de                                                                  BASIN :1833646
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Okul Sporları faaliyet programında yer alan ve
Afyonkarahisar Valiliği himayelerinde düzenlenen

Geleneksel Türk Okçuluğu Gençler Türkiye 
Birinciliği müsabakaları atletizm tamamlandı. 

Okul Sporları kapsamında spor kenti
Afyonkarahisar’da müsabakalar hız kes-
meden devam ediyor. Gençler, Yıldızlar ve

Küçükler kategorilerinde düzenlenen Geleneksel
Türk Okçuluğu Türkiye Birinciliği Müsabakalarına
70 ilden 93 takım 1800 sporcu katılım sağladı.
Karşılaşmalar neticesinde genç kızlar takım kate-
gorisinde Tokat Yılmaz Kayalar Fen Lisesi birinci,
genç erkekler takım kategorisinde Samsun Akpınar

Fen Lisesi birinci oldu. Genç erkekler bireysel kate-
goride Tokat Yılmaz Kayalar Fen Lisesi sporcusu
Semih Ege Ateş birinci, genç kızlar bireysel katego-
ride ise Bursa Merkez Anadolu İmam Hatip Lisesi
sporcusu Ayşenur Mertoğlu birinci oldu. Heyecan
dolu müsabakalar sonrasında gençler kategorisin-
de dereceye giren sporcu ve takımlara madalya ile
kupaları, Spor Hizmetleri Müdürü Yılmaz Erşen
tarafından takdim edildi. >>TUĞRUL ŞAHİN

Okçuluk Federasyonu’ndan
Çelikten’e ziyaret Türkiye Geleneksel 

Türk Okçuluk
Federasyonu Yönetim
Kurulu Üyesi ve
Federasyon Merkez
Hakem Kurulu Başkanı
Varol Türkoğlu,
Afyonkarahisar Ticaret
ve Sanayi Odası Meclis
Başkanı Mustafa Ali
Çelikten’i ziyaret etti. 

Türkoğlu, Afyonkarahisar’da
okul sporları faaliyet programı
kapsamında gerçekleştirilen
Geleneksel Okçuluk Türkiye
Şampiyonası hakkında Çelik-
ten’e bilgi verdi. ATSO Meclis
Başkanı Mustafa Ali Çelikten,
ziyaret dolayısıyla teşekkür ede-
rek okçuluk sporunun son yıllar-
da gösterdiği gelişmenin önemi-
ne dikkat çekti.   >>İZZET IŞIK

Şuhut’ta gençlerin spor 
yetenekleri keşfediliyor

Gençlik ve Spor Bakanlığı ile Milli Eğitim
Bakanlığı arasında imzalanan protokol kapsamın-
da sürdürülen Türkiye Sportif Yetenek Taraması
ve Spora Yönlendirme Programı doğrultusunda
Afyonkarahisar’ın ilçelerinde bulunan üçüncü
sınıf öğrencilerinin yetenek taraması yapılıyor.
Gençlik ve Spor İl Müdürü İsmail Hakkı
Kasapoğlu yetenek taramaları kapsamında Şuhut
ilçesini ziyaret ederek gençlerle bir araya geldi. İl
Müdürü Kasapoğlu: “Yetenek taramaları Şuhut

ilçemizde de tüm hızıyla sürdürülüyor.
Afyonkarahisar Merkezde, ilçelerinde ve köy-
lerinde Allah’ın izniyle taranmayan tek bir
çocuğumuz kalmayacak. İnşallah bu vesile ile
yetenekli öğrencilerimiz tespit edilecek ve
Avrupa’da, Dünya’da ve Olimpiyat Şampiy-
onasında kürsü görecek, Türk Bayrağımızı dalga-
landıracak. Emeği geçen antrenör, beden eğitimi
öğretmenlerine ve mesai arkadaşlarıma teşekkür
ediyorum” şeklinde konuştu. >>HÜDAYİ ACAR

Emirdağ, yarı olimpik 
yüzme havuzuna kavuşuyor 
Gençlere dokunmaya, onlarla beraber olmaya, 
onlara yönelik projeler üretmeye devam eden 
Emirdağ Belediye Başkanı Serkan Koyuncu ‘nun 
girişimleriyle yapımına başlanılan ve ilçede ilk 
olma özelliği taşıyan Mahmut Çorumlu Yarı 
Olimpik Yüzme Havuzu, açılış için gün sayıyor.

Yapımı tamamlanan Mahmut Çorumlu Yarı
Olimpik Yüzme Havuzu'nun peyzaj çalışmala-
rının ardından açılacağı belirtildi. İlçenin en
önemli eksiklerinden birini daha gidermenin
mutluluğunu yaşadıklarını belirten Başkan
Koyuncu, “Sevdalısı olduğumuz genç nesilleri-
mizin daha güzel vakit geçirebilmesi ve sportif
faaliyetleri ilçemizde çoğaltmak için durmadan
yorulmadan çalışmaya devam ediyoruz. Bu

amaçlar doğrultusunda ilçemize kazandırdığı-
mız Mahmut Çorumlu Yarı Olimpik yüzme
havuzundaki çalışmalarda sona geldik. Önü-
müzdeki günlerde yapılacak olan açılış töreniy-
le birlikte yarı olimpik havuzumuz vatandaşla-
rımıza hizmet vermeye başlayacak. Şimdiden
hemşehrilerimiz ve Kadim şehrimiz Emirdağ
için hayırlı uğurlu olsun” ifadelerini kullandı.
>>İBRAHİM ARTIÇ
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Başkan Zeybek, “Tek dileğimiz;
Cumhurbaşkanımızın 
Afyonkarahisar Belediye Başkanı Mehmet Zeybek yerel ve ulusal
basın mensupları ile buluştu. Başkan Zeybek: “28 Mayıs'ta ikinci
tur Cumhurbaşkanlığı seçimimiz var. Tek dileğimiz kimsenin burnu 
kanamadan, suhuletle bu seçimin atlatılması ve ülkemizin istikrarlı
bir şekilde kaldığı yerden tekrar devam etmesi yönünde gönlümüz
Sayın Cumhurbaşkanımızın devam etmesinden yanadır” dedi. 

görevine devam etmesi”

Devrane Kafe’de düzenlenen Basın
Buluşmasına; Milletvekilleri Ali Özkaya,
İbrahim Yurdunuseven, Hasan Arslan, AK

Parti İl Başkanı Hüseyin Ceylan Uluçay, AK Parti
Merkez İlçe Başkanı Ziya Coşkun Karadeniz, AK
Parti Kadın Kolları Başkanı Ferda Ertürk, AK Parti
Gençlik Kolları Başkanı Ethem Karahan, Büyük
Birlik Partisi İl Başkanı Veysel Avşar, Yeniden Refah
Partisi İl Başkanı Fehmi Güray Çakır, Gazeteciler
Cemiyeti Başkanı Sezer Küçükkurt, basın kuruluş
imtiyaz sahipleri, basın temsilcileri ve basın mensu-
pları katıldı. Kahvaltı programı ardından açıkla-
malar yapan Başkan Mehmet Zeybek görev
süresince Afyonkarahisar’a kazandırdığı yatırımları
aktardı. Başkan Mehmet Zeybek yapılan seçime
değinerek; “Şükrediyoruz. Kazasız belasız, kavgasız
gürültüsüz bir seçimi geride bıraktık. İnşallah 28
Mayıs'ta ikinci tur Cumhurbaşkanlığı seçimimiz var.
Tek dileğimiz kimsenin burnu kanamadan, suhule-
tle bu seçimin atlatılması ve ülkemizin istikrarlı bir
şekilde kaldığı yerden tekrar devam etmesi yönünde
gördüğümüz Sayın Cumhurbaşkanımızın devam
etmesinden yana. Halkımız da bunu biliyor, görüyor.
28 Mayıs'ta da tercihlerini ona göre yapacaklarına
bizim şüphemiz yok. Tabi uzun süredir sizlerle bir
araya gelemedik. Neredeyse seçim atmosferine gir-
ildiği andan itibaren gazeteci arkadaşlarımız ve bizler
tamamen sahadaydık. Sahanın nabzını tuttunuz, boş
durmadınız, koştunuz, yoruldunuz” dedi.

VAAT ETTİĞİMİZ 30VAAT ETTİĞİMİZ 30
PROJEMİZİ HİZMETE ALDIKPROJEMİZİ HİZMETE ALDIK

Zeybek Başkan, görev süresince vaat ettikleri ve
ortaya koyduğu hizmet vizyonu sonucu şehre
kazandırdığı yatırımları anlattı. Başkanımız bu açık-
lamalarında, “Biz seçime girerken 37 projeyle
halkımız huzuruna çıkmıştık. Elhamdülillah bu 4 yıl-
lık süreç içerisinde bunun 30 tanesini gerçekleştirdik.
Ancak 5 - 7 tanesini bazı nedenlerden dolayı bir kıs-
mını ötelemek durumunda kaldık. Ama söz
verdiğimiz 30 tanesinin tamamını bitirerek hizmete
aldık.  Sayın milletvekillerimiz, belediye çalışan-
larımız ve teşkilatlarımızla yapmış olduğumuz
uyumlu çalışmalar ve Sayın Cumhurbaşkanımızın
destekleriyle, hükümetin destekleriyle aklımızda,
hayalimizde olmayan, düşünmediğimiz, sonradan
ilave olunan 40'a yakın büyük projeyi de hayata
geçirdik. İnşallah 28 Mayıs'tan sonrada seçimleri
kazasız belasız atlattıktan sonra da her 15 günde bir
yaptığımız yatırımların açılışlarını gerçekleştireceğiz.
İlimizde ilklere imza attık desek yeridir. Sokak sağlık-
laştırma projemiz var. Birinci, ikinci etabı bitirdik.
Üçüncü etapta ise çalışmalar devam ediyor. Uzun
Çarşı projemiz bizim şehrimizde yoktu. Tarihi kon-
aklarımızın restorasyonunu yaptıktan sonra yerli ve
yabancı ciddi miktarda ziyaretçi aldığımızı görünce
Uzun Çarşı gerçekten görünüm olarak da şehrimize
yakışmıyordu. Ciddi bir tabela kirliliği, ciddi bir
karışıklık vardı. Bu uygulamalar şehrimize
yakışmıyordu. Uzun Çarşı esnafıyla bir araya
geldik, istişare ettik. Afyon’u hak ettiği yere elbir-
liğiyle getirelim istedik. Yaptığımız istişareler net-
icesi yüzde ellisini belediye olarak biz karşılayalım,
yüzde ellisini esnaf olarak siz karşılayın ve burayı
sokak sağlıklaştırma yaparak tarihi bir görünüm
kazandıralım şehrimize dedik. Gönlümüzden geçen
Uzun Çarşının tamamen araç trafiğine kapatılıp
yaya trafiğine açılmasından yanaydı. Ama yap-
tığımız istişareler neticesinde buranın araç trafiğine
kapatılmasının uygun olmayacağını arkadaşlarımız
da ifade ettiler ve bizler de bu görüşe uygun şekilde
çalıştık. Kaldırımları dörder metre genişliğinde yap-
mak şartıyla sadece transit geçişlerin yapılabileceği
bir aracın bekleme yapmadan, trafik akışını

engellemeden açık kalacak şekilde düzenleme yaptık.
Cephe sağlıklaştırmamız bitme aşamasında. Kaldırım
ve yol ihale dosyamız hazırlandı. Herhalde bu ay
içerisinde veya önümüzdeki ay içerisinde ihalesini
yapıp bu sene içerisinde burayı tamamen hizmete
almaktan yanayız. Tabi gezerken farklı fikirler de
gelişti. Ot Pazarı Camii'nin etrafı, bedesten yönünde-
ki bu ayakkabıcıların olduğu alanlarla da bütünleştir-
erek esnaflarımız ile bir araya gelip orada bir cephe
çalışması yapıp bizim yukarı mahallelerdeki tarihi
görünüme orayı da katmak istiyoruz. İnşallah onu da
esnaflarımızla yapacağımız görüşme neticesi
yapacağımızdan eminim” diye konuştu.

250 KONAK TURİZME KAZANDIRILDI250 KONAK TURİZME KAZANDIRILDI
Zeybek: “Sokak sağlıklaştırmasının birinci ve ikinci
etabıyla 250'nin üzerinde tarihi tescilli evlerimizi
yenileyerek turizme kazandırdık. Bunda da
Türkiye'nin en büyük sokak sağlıklaştırmasını yapan
belediye ünvanını aldık. Tabi bunlar ekip işi, yalnız
başına olabilecek bir hadise değil. Ekip arkadaşları-
ma, belediye çalışanlarına ve başta Sayın
Cumhurbaşkanımıza, milletvekillerimize ben sonsuz
teşekkür ediyorum. Her daim bizim yanımızda dur-
dular. Bize destek verdiler. Maddi manevi destekleri-
ni hiçbir zaman eksik etmediler. 2019 yılında göreve
geldiğimizde 115 yıllık tarihi bir konağı gastronomi
konağı olarak restore ederek hizmete aldık. Yerli
yabancı her ziyaretçi orayı gördükten sonra o tarihi
dokuya hayran kaldıklarını bizzat kendileri ifade

ediyorlar. Aynı zamanda konumu itibari le Afyon
Kalesi ile de bütünleşiyor.”

TELEFERİK VE KALE TELEFERİK VE KALE 
ÇEVRE DÜZENLEMESİÇEVRE DÜZENLEMESİ

Zeybek: “Bizim büyük projelerimizden olan
Teleferik ve kale çevresini düzenleme projemiz
vardı. Geçtiğimiz yıl Haziran ayında ihalesini
gerçekleştirdik. Yer teslimini yaptık. Tamamen
belediyenin cebinden beş kuruş para çıkmamak
şartıyla. 20'ye yakın alışveriş dükkanlarının olduğu
büyük kalenin üstünde cam teras, yürüyüş terası,
yürüyüş yolları ve kafeteryadan oluşan ve teleferiğin
işletmesinden gelecek olan toplam cirodan yüzde üç
pay almak şartıyla ihalemizi gerçekleştirdik. Makine
motor aksamı tamamen İsviçre'den imal edildi.
İhaleyi alan firmayla proje çalışmalarımız tamam-
landı.  Geçtiğimiz günlerde temel atma işlemimizi
gerçekleştirdik. Ağustos ayı itibariyle de inşallah
teleferik hizmete girmiş olacak.”

MİLLET KÜTÜPHANESİMİLLET KÜTÜPHANESİ
Zeybek: “İl Halk Kütüphanesi vardı. Ekonomik
ömrünün ömrünü tamamlamıştı. Şehrimize yeni bir
Millet Kıraathanesi, Millet Kütüphanesi
kazandıralım istedik. Sağolsunlar vekillerimizin
desteği ile Ankara'da Vakıflar Genel Müdürüyle yap-
mış olduğumuz görüşmeler neticesi ardından inşaat
çalışmaları başladı. Şu anda neredeyse yüzde 60
seviyelerine geldi. Dış cephe çalışmaları bitmek
üzere. Afyona modern bir kütüphaneyi, 24 saat açık

kalabilecek, altında sergi salonlarının olduğu geniş
bir kütüphaneyi halkımıza kazandırmış oluyoruz.”

SOSYAL BELEDİYECİLİKSOSYAL BELEDİYECİLİK
“Sosyal belediyecilikte de yine elimizden gelenin
fazlasını yapmaya gayret sarf ediyoruz” diyen
Zeybek: “Her yıl vermiş olduğumuz burs ve kitap
desteğine devam ediyoruz. Glütensiz gıda bulmakta
zorlanan bireylere gıda desteği sağlıyoruz. Çocuk-
larımıza kıyafet desteği verirken, ihtiyaç sahibi her
bir vatandaşımı koruyor gözetliyoruz.” 

BU YIL MEVCUT HİZMETLERİ BU YIL MEVCUT HİZMETLERİ 
TAMAMLAYACAĞIZTAMAMLAYACAĞIZ

Başkan Zeybek’ten sonra konuşma yapan AK Parti
Afyonkarahisar Milletvekili Ali Özkaya ise bu yıl
mevcut hizmetleri tamamlayacaklarını ve en yakın
zamanda açılışları gerçekleştireceklerini belirtti.
Özkaya, “Belediye Başkanımıza özel sunumdan
dolayı teşekkür ediyoruz. İnşallah bu yıl mevcut
hizmetlerin devamı ve tamamlanan hizmetlerin
açılışını yapacağız. İnşallah tüm çalışmalarınızı
tamamlayacağız. Doğu bölgesine 100 yataklı has-
tanemizin yapılması. Bir diğer husus TOKİ konutları
geçen hafta yerine gittik. Çalışmalar devam ediyor.
1250 konutu 3000 bin kokuta çıkarmak arzusun-
dayız. Arzumu Afyon’da sosyal kokut ihtiyacını
tamamen karşılayalım ve kira sıkıntısı kaldırmayı
arzu ediyoruz. Afyonkarahisar’ın en muhteşem yeri
Hıdırlık tepesi. O bölgeyi yeşil alan ve şehrin reak-
siyon ihtiyacını karşılayacak muhteşem bir alan. O
bölgeden geniş bir yol açıldığında şehrim trafiğini de
rahatlayacak. Seçim var. İlk turda 49.52 oy aldı.
Dünya tarihinde bu oyla kalan oldu mu ?
Bilmiyorum. Diktatör dedi ya dergimiz bu küstah
sözden vazgeçin artık. Cumhurbaşkanımız 18 seçime
girdi ve hep kazandı. Sinan Oğan’da Cumhur
İttifakı’nı destekleyeceğini söyledi. Ayın Kemal
Kılıçdaroğlu yenilmeye mahkûmdur. Siyasal fatu-
rayı hayatı boyunca kaybederek ödeyecektir.
Milletimizi iyi tanımamız gerekiyor” dedi.

AFYONKARAHİSAR HALKINAAFYONKARAHİSAR HALKINA
ÇOK TEŞEKKÜR EDERİZÇOK TEŞEKKÜR EDERİZ

Son olarak söz alan AK Parti Milletvekili İbrahim
Yurdunuseven ise, “Milletvekillerinin çalışmadığına
yönelik bazı kişilerin kafalarında soru işaretleri var.
Biz bölgemizde yapılan çalışmalara destek oluyoruz.
Yoksa tek başına bırakırsanız bu işi yerel yönetim-
lerin yapması çok zor. Afyon’a çok teşekkür ederiz.
Güzel bir o oranıyla destek oldular. Demokratik
halkınızı kullanın iradenizi sandığa yansıtın bunu
istiyoruz.” >>MEVLÜT TINAS

Mehmet Zeybek


